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     PROTOKÓŁ nr V/19 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie  

w dniu 28 lutego 2019 r. 

 
V sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się 28 lutego 2019 r. o godz. 14.00 w sali obrad 

Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 21 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli udział zaproszeni 

goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

   

Przewodniczący Rady Powiatu Roman Michalski powitał zebranych gości,  

w tym Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gryfinie Andrzeja 

Prokopskiego i Komendanta Powiatowego Policji w Gryfinie Kazimierza Piotrowskiego, 

naczelników poszczególnych wydziałów, dyrektorów, młodzież, przedstawicieli lokalnych 

mediów, mieszkańców Powiatu Gryfińskiego, Radnych Powiatu w Gryfinie oraz Zarząd 

Powiatu. Na protokolantów powołał Barbarę Stachoń i Magdalenę Romankiewicz. Następnie 

przedstawił porządek obrad, do którego nikt nie wniósł uwag (porządek obrad stanowi  

zał. nr 3). 

 

Protokół nr IV/19 z dnia 24 lutego 2019 r. został przyjęty jednogłośnie (15 za; 0 wstrz.;  

0 przeciw).  

 

II. Uroczyste wręczenie stypendiów Rady Powiatu w Gryfinie uczniom szkół 

ponadgimnazjalnych za szczególne wyniki w nauce w I semestrze roku 

szkolnego 2018/2019. 

 

Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Monika Baczyńska-Padjasek 

rozpoczęła mówiąc, że inwestycja w młodych ludzi i ich naukę jest najbardziej opłacalną 

lokatą, dlatego też Rada Powiatu W Gryfinie, w ramach realizowanego od 2007 roku 
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„Programu wspierania edukacji uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Gryfiński” 

przyznaje najzdolniejszej młodzieży szkół ponadgimnazjalnych stypendia o charakterze 

motywacyjnym. Stypendia przyznawane są w trzech kategoriach: za szczególne wyniki  

w nauce, za szczególne osiągnięcia w nauce oraz za szczególne osiągnięcia sportowe lub 

artystyczne. Przez 12 lat realizacji programu przyznano już 364 stypendia. Z tej formy 

pomocy, skorzystało dotychczas 158 najzdolniejszych uczniów. W ich gronie znaleźli się 

dzisiejsi stypendyści z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Chojnie. Następnie poprosiła 

stypendystów o wystąpienie, a prezydium rady o wręczenie listów gratulacyjnych dla:  

 

Idy Rumbuć - uczennicy IV klasy Technikum Zawodowego w zawodzie technik hotelarstwa. 

Stypendystki Prezesa Rady Ministrów. Aktywnie włączającej się w organizację przedsięwzięć 

realizowanych przez szkołę. Ida angażuje się w działalność Szkolnego Klubu Wolontariusza, 

uczestnicząc w wielu akcjach charytatywnych. Była współorganizatorem i aktywnym 

uczestnikiem debaty „Czym jest dla ciebie wolność?” w ramach projektu „Godność. 

Wolność. Niepodległość”. Jest członkiem szkolnego Klubu Europejskiego Douzelage.  

W ramach Europejskiego Tygodnia Umiejętności Zawodowych uczestniczyła w quizie 

wiedzy o zawodach, zajmując drużynowo drugie miejsce.Ida intensywnie rozwija swoje 

kompetencje językowe. Biegle zna i wykorzystuje w praktyce język angielski i szwedzki.  

W wolnych chwilach lubi czytać książki o tematyce kryminalistycznej. Interesuje się 

zagadnieniami dotyczącymi architektury i hotelarstwa. W przyszłości chciałaby studiować na 

kierunku hotelarskim. 

Średnia ocen – 5,17 

 

Natalii Ziembowskiej - uczennicy II klasy Liceum Ogólnokształcącego o kierunku 

matematyczno-ekonomicznym. Aktywnie uczestniczy w życiu szkoły. W ramach koła 

teatralno-recytatorskiego brała udział w szkolnych przedstawieniach, była członkiem 

Samorządu Szkolnego oraz angażowała się w działalność Klubu Europejskiego Douzelage. 

Jest pracowita i ambitna, z dużym zaangażowaniem rozwija swoje pasje, wiedzę 

i umiejętności. Reprezentowała szkołę w wielu konkursach na szczeblu krajowym, 

wojewódzkim i regionalnym. Brała udział w I etapie ogólnopolskiego konkursu Geo-planeta 

oraz w wojewódzkim drużynowym konkursie Pomorska Liga Historyczna. Zajęła I miejsce 

w Festiwalu Piosenki Wojennej i Niepodległościowej oraz I miejsce w eliminacjach 

Ogólnopolskiego Konkursu Piosenki Niezłomnej i Niepodległej, uczestnicząc w finale tego 

konkursu w Krakowie. Zdobyła także III miejsce w Ogólnopolskim Przeglądzie Pieśni 
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Chrześcijańskiej, otrzymała też wyróżnienie w Wojewódzkim Przeglądzie Piosenki Polskiej 

„Skolwińskie Przeboje” w Szczecinie. oraz w konkursie Kolęd i Pastorałek. W wolnym czasie 

Natalia spełnia swoje marzenia – uczy się grać na keyboardzie. Swoją przyszłość wiąże 

z Akademią Sztuk Teatralnych lub Wydziałem Geologii na Uniwersytecie Jagiellońskim. 

Średnia ocen – 5,11 

 

Anita Orszulak - uczennicy IV klasy Technikum Zawodowego w zawodzie technik żywienia 

i usług gastronomicznych. Cechuje się sumiennością i rzetelnością w wypełnianiu 

obowiązków szkolnych, w pierwszym półroczu uzyskała 100% frekwencję. Z dużym 

zaangażowaniem rozwija swoją wiedzę i umiejętności związane z branżą gastronomiczną. 

Reprezentowała szkołę w eliminacjach okręgowych XXIII Olimpiady Wiedzy o Żywieniu  

i Żywności. Zakwalifikowała się także do etapu okręgowego XXVII Ogólnopolskiej 

Olimpiady Promocji Zdrowego Stylu Życia PCK. Anita jest uczestniczką projektu 

„Kwalifikacje dziś – dobra praca jutro”. Aktywnie włącza się w organizację przedsięwzięć 

realizowanych przez szkołę. Uczestniczyła w wielu akcjach charytatywnych organizowanych 

przez Szkolny Klub Wolontariusza. Działa w kole teatralno-recytatorskim, była 

współorganizatorką polsko-niemieckiego czytania poezji Zbigniewa Herberta w ramach Dni 

Integracji i Ekumenizmu w Chojnie. Współorganizowała i uczestniczyła w debacie „Czym 

jest dla ciebie wolność?” w ramach projektu edukacyjnego „Godność. Wolność. 

Niepodległość”. Interesuje się zagadnieniami związanymi z zasadami żywienia i dietetyką.  

W przyszłości chciałaby studiować na kierunku ekonomicznym lub dietetykę. 

Średnia ocen – 5,00  

 

Gracjan Jasnos - ucznia II klasy Technikum Zawodowego w zawodzie technik informatyk. 

Oprócz bardzo dobrych wyników w nauce, z sukcesami reprezentuje szkołę w licznych 

konkursach, jest m.in. laureatem wojewódzkiego konkursu plastyczno-

multimedialnego „Tolerancja – jestem na TAK!”.  Zakwalifikował się do II etapu 

ogólnopolskiej Olimpiady Cyfrowej i aktualnie przygotowuje się do kolejnego etapu. 

Awansował również do III etapu Wojewódzkiego Konkursu Pomorska Liga Historyczna, 

którego wyniki poznamy w maju. Gracjan otrzymuje stypendium naukowe dla uczniów 

szczególnie uzdolnionych w zakresie przedmiotów zawodowych w ramach projektu 

„Kwalifikacje dziś – dobra praca jutro!”. Uczestniczył w kursie Microsoftu z podstaw 

działania w chmurze i po zdanym egzaminie w języku angielskim otrzymał międzynarodowy 

certyfikat. W ramach tego projektu odbył również staż w lokalnej firmie jako informatyk, 
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gdzie zyskał nowe doświadczenia i umiejętności. Gracjan jest uczestnikiem realizowanego 

przez szkołę projektu pn. „Inwestycja w kształcenie zawodowe – inwestycją w przyszłość!”. 

Uczestniczy także w wykładach na Wydziale Informatyki Zachodniopomorskiego 

Uniwersytetu Technologicznego w Szczecinie. W tym roku szkolnym Gracjan bierze udział  

w  programie Cisco Networking Academy, przygotowując się do międzynarodowego 

egzaminu IT Essentials. Od dwóch lat realizuje innowację pedagogiczną „Od algorytmu  

do programu” zgłębiając wiedzę z zakresu programowania strukturalnego i obiektowego. 

Razem z grupą uczniów i nauczycieli tworzy szkolną gazetę „Wióry” w której jest redaktorem 

naczelnym, działa również aktywnie w zarządzie Klubu Europejskiego „Douzelage”, jest 

przewodniczącym  Samorządu Klasowego. Gracjan to uczeń bardzo inteligentny i kreatywny, 

ale też skromny i wrażliwy. Jego hobby to podróże, europeistyka, ekonomia społeczna państw 

świata, języki obce, informatyka oraz lotnictwo cywilne. W przyszłości chciałby dalej 

kształcić się w kierunku informatycznym, rozwijać swoje pasje i zainteresowania. 

Średnia ocen – 5,00 

 
III. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr1/V).    

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski korzystając z obecności młodzieży, rozpoczął swoje 

sprawozdanie od tematu dotyczącego szkolnictwa średniego. Mianowicie Starosta wraz  

z Wicestarostą Ewą Dudar odbył spotkanie z władzami Gminy Gryfino w sprawie naboru, 

jaki ma się odbyć w roku szkolnym 2019/2020. W tym roku szkolnym w naborze będą brać 

udział dwa roczniki. Wstępnie uzgodniono, że w I Liceum Ogólnokształcącym  

im. Aleksandra Omieczyńskiego na ul. Niepodległości 16, utworzonych będzie 6 oddziałów. 

Są również plany, aby w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Gryfinie przyjęto 270 

uczniów, gdyż została wyrażona zgoda na 9 oddziałów po 30 uczniów w oddziale. Z kolei  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Chojnie będzie 300 uczniów, 10 oddziałów. 

Odbywają się również prace nad pewną formułą propozycji, aby liczebność zarówno  

w Liceum Ogólnokształcącym na ul. Niepodległości w Gryfinie jak i w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 2 na ul. Łużyckiej 91 w Gryfinie była porównywalna. Starosta myśli, 

że te nabory są jak najbardziej do zrealizowania. W międzyczasie odbyło się spotkanie  

z wicekuratorem, który zaapelował, aby te nowe nabory nie przynosiły zmianowości. Jednak 

jak będzie wyglądała organizacja, zobaczyć będzie można dopiero po faktycznych naborach, 

a więc w miesiącach letnich, mianowicie w lipcu bądź sierpniu. Na Zarządzie były wyrażane 

zgody Dyrektorom szkół i przyjmowane koncepcje co do nowych programów unijnych. 
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Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych w Chojnie z programem „Cyfrowy obywatel  

w cyfrowym świecie” Zarząd wyraził zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie w ramach 

środków unijnych. Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie wyrażono zgodę 

i udzielono pełnomocnictwa do podpisania umowy na projekt „szkolny klub sportowy”. Są to 

dodatkowe zajęcia sportowe. Rozpoczął się również proces inwestycyjny dotyczący budowy 

„Szpitala Powiatowego w Gryfinie”. W okresie międzysesyjnym został przekazany plac 

budowy pod te inwestycje. Została podjęta uchwała, która podnosi kapitał założycielski 

spółki, przez co Powiat nabył 100 udziałów. Z 500.000,00 zł. przeznaczonych na podniesienie 

kapitału w Spółce „Szpital Powiatowy w Gryfinie” (uchwała Rady Powiatu) uruchomiona 

została tylko część, gdyż druga będzie przeznaczona na kupno kolumn na sale operacyjną, 

oczywiście ze wskazaniem podniesienia kapitału. Dopiero wtedy, kiedy nastąpi rozpoznanie 

sprzętu, Powiat uruchomi kolejną transzę obligując spółkę do jego zakupu. Wielokrotnie 

odbywały się spotkania w sprawie Zakładu Aktywności Zawodowej. Zakład jest na rozruchu, 

dlatego wymaga wsparcia i troski, aby mógł zacząć zarabiać na rynku, ewentualnie 

znajdować możliwości pomocy, aby jak najdłużej działać. 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Radna Aleksandra Zielińska, więc w sesji 

brało udział 16 radnych. 

 

IV. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła jedna interpelacja, którą złożył Radny Zbigniew Szmaja: 

 

 Interpelacja nr 19/19 dot. zatrudnienia pracownika Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 2 w Gryfinie – zał.nr 4. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w 

Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z 

odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, V sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 19/19). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie zapytał czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos. 
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Zapytanie Nr 21/19 Radnego Tomasza Mirakowskiego 

- związane z informacją podaną na stronie internetowej lokalnej gazety, dotyczącą 

przekroczenia dopuszczalnej normy zanieczyszczenia powietrza w Gryfinie o prawie 40% 

PM 10. Dziennikarz powołał się na badania stacji pomiaru jakości powietrza zamontowanej 

na prywatnej posesji. Radny kontaktował się z urzędnikami miasta Szczecin w tej sprawie 

uzyskując informację, że nie monitorują oni Gryfina, jednak jest możliwość monitorowania 

mobilnego. Radny pyta, czy można zweryfikować te badania i ustalić procedurę  

na przyszłość. – zał. nr 5. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, 

VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, V sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Zapytanie  nr 21/19). 

 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Remigiusz Rzepczak, więc w sesji brało 

udział 17 radnych.  

 

Interpelacja Nr 20/19 Radnego Huberta Andrycha dotycząca uzupełnienia ubytków  

w jezdni drogi 1356Z Gryfino-Linie. – zał. nr 6. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, 

VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, V sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja  nr 20/19). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w związku z brakiem 

zgłaszanych interpelacji i zapytań zamknął punkt IV porządku obrad. 

 

V. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 

sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gryfinie  

za 2018 rok (druk nr 2). 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie insp. Kazimierz Piotrowski przedstawił 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz sprawozdanie z działalności 

Komendy Powiatowej Policji w Gryfinie za 2018 r. 

(prezentacja multimedialna stanowi zał.nr 7) 

http://bip.gryfino.powiat.pl/uchwradaproj/20195/druk_nr_2.pdf
http://bip.gryfino.powiat.pl/uchwradaproj/20195/druk_nr_2.pdf
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Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczył Radny Zbigniew Szmaja, więc w sesji brało 

udział 18 radnych. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy jest szansa, że w bieżącym roku, któryś z tych  

posterunków o których była mowa podczas prezentacji będzie otwarty. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie insp. Kazimierz Piotrowski odpowiedział,  

że niestety nie może się wypowiedzieć, gdyż nie leży to w jego gestii, jednak ucieszy się,  

gdy pierwsza łopata, zgodnie z zapowiedziami, zostanie wbita na placu budowy. Na chwilę 

obecną, najważniejsze jest to, aby sprawnie zostały przekazana działki pod budowy  

i  inwestycje mogły ruszyć. 

 

Radny Tomasz Mirakowski następnie poprosił o pomoc w zinterpretowaniu tabeli zagrożeń 

poszczególnych Gmin. Wynika z niej, że w Gryfinie, które ma ponad 32 tys. mieszkańców,  

w Chojnie, która ma prawie 14 tys. oraz w Moryniu jest podobna skala zgłoszonych zagrożeń. 

Czy ta duża ilość w Moryniu świadczy źle o społeczeństwie czy może dobrze o policjantach. 

 

Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie insp. Kazimierz Piotrowski odpowiedział,  

że to bardzo dobrze świadczy o społeczeństwie. Wynika z tego, że w Gminie Moryń 

świadomość jest bardzo duża i mieszkańcy wykazują chęci i zaangażowanie. Bez tego nie ma 

zgłoszenia. Cieszymy się, że tych zgłoszeń zagrożeń jest tak dużo. Zdajemy sobie również 

sprawę, że podejmowane przez Policję kroki edukacyjne w tym zakresie nie wszędzie trafiają 

do świadomości mieszkańców, aby chcieli oni wskazać istniejące problemy. W różnych 

gminach jest różna ilość zgłoszeń. 

 

Radny Remigiusz Rzepczak zapytał o Mieszkowice, gdzie był zgłaszany problem związany 

z ustanowieniem przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej z ul. Królowej Jadwigi przez 

ul. Brynowskiego. Najbliższe przejście dla pieszych jest o.k 100 m dalej pod wiaduktem, 

jednak dojście do niego jest niezgodne z przepisami ruchu drogowego. Jest to duży problem 

m.in. dla dzieci uczęszczających do szkoły. Ruch w tym miejscu, przede wszystkim  

w godzinach rannych i popołudniowych jest bardzo duży, a sama ul. Królowej Jadwigi 

prowadzi do dużego, nowopowstającego osiedla domów jednorodzinnych.  
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Komendant Powiatowy Policji w Gryfinie insp. Kazimierz Piotrowski odpowiedział,  

że ustanowienie przejścia dla pieszych nie leży w gestii Policji. Jeżeli jest taka potrzeba, 

należy wnioskować do zarządcy. Policja może zbadać, jak duży jest tam ruch, może również 

wystąpić z takim wnioskiem, bądź go zaopiniować. Pan Komendant przedstawi ten problem 

do zbadania. 

 

Radny Remigiusz Rzepczak dodał, że chodzi tutaj o rodzaj wsparcia ze strony Policji,  

aby podkreślić zasadność ustanowienia przejścia w tym miejscu. W kolejnym pytaniu Radny 

poruszył sprawę notorycznie niszczonego przystanku autobusowego w Mieszkowicach  

przy drodze krajowej nr 31. Po remontach, naprawach, uzupełnieniach sprawa wraca  

jak bumerang. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski przy braku innych pytań  

przeszedł do kolejnego punktu z porządku obrad. 

 
VI. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gryfinie za 2018 r. oraz informacja z bieżącej działalności jednostki.    

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Pani Bożena Stawiarska  

przedstawiła sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gryfinie za 2018 rok oraz informacje z bieżącej działalności jednostki. 

 (prezentacja multimedialna stanowi zał. nr 8). 

 

Radna Teresa Sadowska zapytała o rodzaj profesjonalnej pomocy w ośrodku w Chojnie, 

gdyż ilość wniosków jest naprawdę duża, mianowicie 2280. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Pani Bożena Stawiarska   

odpowiedziała, że w Chojnie jest duży ośrodek, znajduje się on w południowej części 

Powiatu i dzięki temu mieszkańcy z południa nie muszą przyjeżdżać do Gryfina. W nim 

osoby niepełnosprawne szczególnie mogą składać wnioski o zaopatrzenie w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne. Mogą również składać wnioski na Komisje  

do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności i wszelkie inne wnioski, które realizuje 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. Stąd też taka liczba przyjętych wniosków. Zdarza  
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się też, że pracownicy udzielają porad z zakresu pomocy społecznej. Ośrodek ten, jest tam 

bardzo potrzebny.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski nie widząc innych pytań 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
VII. Sprawozdanie za 2018 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych  

w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Gryfiński (druk nr 3); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Pani Elżbieta Lorenowicz-

Bień przedstawiła sprawozdanie za 2018 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński. 

(prezentacja multimedialna stanowi zał. nr 9).  

 

Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że według tego wystąpienia, środowisko 

nauczycieli powinno mieć powody do zadowolenia. Niestety, pomimo tych przekroczeń  

tak nie jest, a nauczyciele są wręcz niezadowoleni ze swoich wynagrodzeń. 

 

Radny Remigiusz Rzepczak dodał, że ogólnopolska dyskusja na temat wynagrodzeń 

nauczycielskich dotyczy części zasadniczej. Średnia wysokość wynagrodzeń w Powiecie 

Gryfińskim świadczy o tym, że sytuacja samorządowa jest dobra. Jednak są takie samorządy, 

które z różnych przyczyn, nie mogą pozwolić sobie na taki poziom wynagrodzeń.  

 

Radny Paweł Wróbel dodał, że jako nauczyciel z grupy nauczycieli dyplomowanych dostał 

dużo niższy wymiar swojego wynagrodzenie, niż ten podany w wystąpieniu. 

 

Wicestarosta Ewa Dudar przypomniała, że Radni omawiają temat przyjęcia sprawozdania  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Do dyskusji, która się teraz toczy na pewno 

jeszcze wrócą, gdyż ten temat jest bardzo szeroko omawiany i wzbudza zainteresowanie. 

Sprawa jest bardziej złożona i wymaga uwagi.  
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski nie widząc innych pytań, 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 

2018 (druk nr 4/V);  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 10), otworzył dyskusję, następnie w obecności 18 radnych zarządził 

głosowanie:  

za – 18,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr V/32/2019 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za rok 2018 została podjęta jednogłośnie.  

(imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Gryfinie za rok 2018 stanowi zał. nr 11). 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uznania skargi  

na Starostę Gryfińskiego za bezzasadną (druk nr 5/V);  

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 10), otworzył dyskusję, następnie w obecności 18 radnych zarządził 

głosowanie:  

za - 17,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się – 0. 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Uchwała Nr V/33/2019 w sprawie uznania skargi na Starostę Gryfińskiego za bezzasadną 

została podjęta jednogłośnie. (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 
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Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uznania skargi na Starostę Gryfińskiego za bezzasadną 

stanowi zał. nr 12). 

 
X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego (druk nr 6/V);  

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 10), otworzył dyskusję, następnie w obecności 18 radnych zarządził 

głosowanie:  

za - 18,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się – 0. 

 

Uchwała Nr V/34/2019 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została przyjęta 

jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego stanowi zał. nr 13). 

 
XI. Odpowiedzi na  interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radni 

otrzymali odpowiedzi na: 

1. interpelację nr 13/19 radnego Tomasza Mirakowskiego – zał. nr 14. 

2. interpelację nr 14/19 radnego Bartosza Biegusa – zał. nr 15. 

3. interpelację nr 16/19 radnego Wojciecha Długoborskiego – zał. nr 16. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski następnie zapytał Starostę 

Gryfińskiego Wojciecha Konarskiego czy odpowie na zapytania i interpelacje złożone  

na początku sesji. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiadając na pytanie Radnego Pana Tomasza 

Mirakowskiego dotyczącego artykułu o przekroczeniu normy zanieczyszczenia powietrza  

w Gryfinie, wyjaśnił, że Starostwo nie reagowało bezpośrednio, jednak Starosta posiada 

informację, że takowe działanie podjęła Gmina Gryfino, która jest w kontakcie  

z Wojewódzkim Inspektorem Ochrony Środowiska. Z racji tego, że artykuł dotyczył 
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miejscowości Żabnica, gdzie swoją siedzibę ma zakład „Gryfskand” Sp. z o.o. Starosta 

poinformował, że Powiat wydał decyzje o tzw. „przeglądzie ekologicznym” i w niej 

zobowiązał zakład do dostosowania go do ograniczenia negatywnego oddziaływania  

na środowisko (m.in. poprzez wybudowanie hali, gdyż do tej pory proces technologiczny 

odbywał się w przestrzeni otwartej).  Na marzec jest zaplanowana kontrola zakładu przez 

Wydział Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. W sprawie pomocy  

w przeprowadzeniu tej kontroli została również wystosowana prośba do Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska. Wracając do zapytania Radnego, informacja, która  

się pojawiła będzie weryfikowana. Starostwo zwróci się do Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska i Głównego Inspektora Ochrony Środowiska, który to odpowiada  

za Państwowy Monitoring Środowiska. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał czy te badania na pewno będą przeprowadzone, gdyż  

Starostwo powinno zweryfikować te informację. Szczecin jest monitorowany, jeżeli chodzi  

o Gryfino, to niestety nie ma i prawdopodobnie nie będzie monitoringu całego Gryfina. Może 

można monitorować tę część, która jest sygnalizowana czyli okolice tego zakładu. Dobrze  

by było gdyby media, które podają taką informację podały również informację prostującą, 

wyjaśniającą. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski dodał, że nie należy przesądzać, że źródłem 

pochodzenia pyłów PM10 i PM2,5 jest zakład o którym mowa, gdyż czym innym jest 

przekroczenie a czym innym ustalenie źródła emisji. Zdrowie jest najważniejsze  

i powinniśmy wspólnie dbać o to, aby się uświadamiać i wprowadzać takie działania czy 

mechanizmy, aby do tych sytuacji jak najrzadziej dochodziło. Starosta odpowiadając również 

na interpelację złożoną na sesji przez Radnego Huberta Andrycha dotyczącą uzupełnienia 

ubytków w jezdni drogi 1356Z Gryfino-Linie powiedział, że na dzisiejszym posiedzeniu 

Zarządu, została podjęta decyzja dotycząca ogłoszenia przetargu pn. "Remonty cząstkowe 

grysami i emulsją asfaltową dróg powiatowych w 2019 roku z podziałem na 3 zadania: 

zadanie I - gminy: Gryfino, Stare Czarnowo i Widuchowa, zadanie II - gminy: Banie, Chojna 

i Trzcińsko-Zdrój, zadanie III - gminy: Cedynia, Moryń i Mieszkowice". Kwota jaka została 

na to przekazana, to o.k. 770.000,00 zł.  
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XII. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  

 
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski przypomniał o obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych w terminie do 30 kwietnia 2015 r. Poinformował 

Radnych, że otrzymał pismo od Wojewody Zachodniopomorskiego z analizą oświadczeń 

majątkowych Przewodniczącego Rady Powiatu w Gryfinie i Starosty Gryfińskiego, następnie 

je odczytał.(zał. nr 17). Po odczytaniu dodał, że 21 lutego 2019 r. Radni otrzymali 

elektronicznie pełen wykaz pism, które wpłynęły do wiadomości Rady: 

 

1. Uchwała Nr LXVIII.131.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 8 lutego 2019 r. w sprawie wydania opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w budżecie Powiatu Gryfińskiego na 2019 rok – 

zał. nr 18. 

2. Uchwała Nr LXVIII.132.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 8 lutego 2019 r. w sprawie wydania opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Gryfińskiego – zał. nr 19. 

3. Pismo Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie, 

znak: FN.5124.1.8.2019.AHF z dnia 11 lutego 2019 r., dotyczy dotacji przyznanej  

i udzielonej z budżetu państwa dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Józefa  

w Warnicach, na zadanie: „I etap prac – remont szachulcowej konstrukcji frontu wieży 

kościoła wraz z remontem dachu wieży” w kościele filialnym pw. Wniebowzięcia NMP 

w Piasecznie – zał. nr 20. 

4. Pismo Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie,  

znak: FN.5124.1.30.2019.AHF z dnia 11 lutego 2019 r., dotyczy dotacji przyznanej  

i udzielonej z budżetu państwa dla Powiatu Gryfińskiego, na zadanie: „Zabezpieczenie  

i odbudowa odcinka (20B – 30B) zachodniego murów obronnych w Chojnie”  

– zał. nr 21. 

5. Pismo Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie,  

znak: FN.5124.1.28.2019.AHF z dnia 11 lutego 2019 r., dotyczy dotacji przyznanej  

i udzielonej z budżetu państwa dla właściciela budynku d. kuźni z powozownią  

w Chełmie Dolnym, na zadanie: „Wymiana pokrycia dachu na połaci dachowej pod 

strony północnej i zachodniej” w budynku dawnej kuźni z powozownią – zał. nr 22. 
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6. Pismo Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Szczecinie,  

znak: FN.5124.1.29.2019.AHF z dnia 11 lutego 2019 r., dotyczy dotacji przyznanej  

i udzielonej z budżetu państwa dla Fundacji Kościół Mariacki Stiftung Marienkirche  

w Chojnie, na zadanie; „Prace zabezpieczające dach kościoła – wymiana pokrycia 

dachowego prezbiterium” w kościele pw. NMP w Chojnie – zał. nr 23. 

 
XIII. Zakończenie posiedzenia. 

 

O godz. 16.20 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął obrady V sesji Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

 
 

Protokół sporządziła: 

 

Barbara Stachoń 

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 


